
PROTOKOLL FRA MØTE I ARBEIDSUTVALGET I VESTRE AKER 

BYDELSUTVALG MANDAG 23. SEPTEMBER 2013 KL. 18.00 – 20.00 

 

Opprop: 

Tilstede:   Elin Horn Galtung (H), leder 

     

Arild Gjervan (H) 

Lars Asbjørn Hanssen (H) 

Terje Bjøro (V) 

    Carl Lindblad (A) 

    Arne Eugen Boysen (F), observatør  

 

Forfall: 

    

Som vara møtte: 

   

Fra administrasjonen:  Jan Olsen Nytveit, bydelsdirektør 

    Anne Lexow, enhetsleder boliger, dagsentra og psykisk helse 

  

Som sekretær:   Berit Nilsen 

 

Godkjenning av innkalling og dagsorden: 

Innkalling og dagsorden ble godkjent uten merknader 

 

Åpen halvtime 

Ingen møtte. 

 

Dagsorden: 

1. Protokoll fra AU-møte 19. august 2013 

Protokollen ble godkjent uten merknader. 

 

2. BU-kartet til møte 17. oktober 2013. 

Sakskartet ble gjennomgått. 

 

BU-sak 150/13 Bautatomten Midtstuen. Kunngjøring om offentlig ettersyn 2.9 – 

14.10.2013. Forslag til detaljregulering med konsekvensutredning. 

 

Saken har svarfrist før BU-møte 17.10.2013.  

Arbeidsutvalget delegerer fullmakt til Byutvikling-, miljø- og samferdselskomiteen som 

uttaler seg på vegne av Bydelsutvalget. 

 

Sak om Gulleråsen stasjon settes opp på sakskartet til bydelsutvalget. 

 

3.    Saker til behandling i Arbeidsutvalget: 

   1. Fornyet kunngjøring om oppstart av planarbeid Bogstad camping. 

   Svarfrist 30.9.2013. 

 

   Arbeidsutvalgets vedtak: 

Vestre Aker bydelsutvalg stiller seg positive til at planarbeid ved Bogstad camping nå 

starter opp igjen, og støtter Tiltakshavers ønske om en utvidelse av byggeområdet for 

forretning/bevertning. 



 

2. Innspill til høring - Forslag til endringer i Plan- og bygningsloven. 

 

Arbeidsutvalgets vedtak: 

          Vestre Aker bydelsutvalg har ingen kommentarer til forslaget. 

 

 

3. Høring – Drøftingsdokument for plansamarbeid-areal- og transportplan for Oslo og 

   Akershus. 

 

Arbeidsutvalgets vedtak: 

Vestre Aker bydelsutvalg har ingen kommentarer til forslaget. 

 

 

4.    Eventuelt 

Terje Bjøro (V) tok opp støyproblemene rundt skyting på Løvenskioldbanen. Han omdelte 

en henvendelse fra en beboer i Bydel Vestre Aker. 

 

Terje Bjøro (V) delte ut kopi av nytt innlegg i ”Sykepleien” angående det tidligere 

tilsynsutvalg ved Hovseterhjemmet.  

 

Arild Gjervan (H) tok opp de trafikale forholdene ved Bautatomten. 

 

Elin Horn Galtung (H) tok opp forholdene rundt ny Åmot bro. Beboerne har ikke fått 

mulighet til å uttale seg tidligere. Beboerne har informert om hvilke konsekvenser det vil få 

for dem i byggeperioden. 

BU-leder ble gitt fullmakt av Arbeidsutvalget til å sende et brev til Bymiljøetaten og 

redegjøre for konsekvenser for beboerne i Sørkedalen dersom det ikke blir iverksatt tiltak, 

og at arbeidene må utsettes til de helt nødvendige tiltakene for fremkommelighet og av 

sikkerhetsmessige årsaker er gjennomført. 

 

Elin Horn Galtung (H) tok opp diskusjonen/konflikten rundt 11” banen og bueskytterne, 

som det nå viser seg at har hatt tilhold i lengre tid på den tidligere Pistolbanen i 

Husebyskogen etter avtale med Skifte eiendom, som erstatning for sin tidligere arena da de 

måtte gi den til ambassaden. Det kommer en artikkel i avisen om dette. 

 

Carl Lindblad (A) fulgte opp Terje Bjøros sak i forhold til tidligere tilsynsutvalg. 

 

Carl Lindblad (A) tok opp problemer med overflatevann ved Blåbærsvingen. Bekkene er 

lagt i rør og vannet har ingen steder å gå. 

 

 

 

Elin Horn Galtung (H)        

Leder           


